


RAMADAN KAREEM
Experience the epitome of luxury at Emirates Palace Mandarin Oriental 

on Abu Dhabi’s pristine private beach. Make this Ramadan an even more 
memorable one, by booking a stay with us, and revel in Arabian hospitality at 

its finest with Iftar and Suhoor at The Majlis by the Sea. 

Whether it’s an intimate à la carte menu for smaller groups or convenient set 
menus and buffets for larger gatherings, we offer a perfect blend of opulence 

and tradition for an unforgettable Ramadan.

رمضان كريم
استمتع في رمز الفخامة، قصر الإمارات ماندارين أورينتال المطل على شاطئ أبوظبي 
الخاص. اجعل تجربتك في رمضان مميزة واحجز إقامتك معنا، وتمتع بالضيافة العربية 

مع أشهى وجبات الإفطار والسحور في المجلس المطل على البحر. 

سواء كان اختيارك من قائمة الطعام المخصصة للمجموعات الصغيرة وحسب رغبتك، 
أو من قوائم محددة وبوفيهات خاصة للمجموعات الكبيرة، فإننا نقدم لك مزيجاً فريداً 

يجمع بين الفخامة والأصالة لتعيش تجربة رمضانية لا تنسى.



AN ENCHANTING IFTAR AWAITS

Step into a world of culinary delight at The Majlis by the Sea, our exquisite Ramadan 
tent nestled by the private beach between Emirates Palace Mandarin Oriental 
and Qasr Al Watan. As the sun sets, the breathtaking view sets the stage for an 

extraordinary Iftar experience. Immerse yourself in the rich flavours of Arabic and 
Emirati dishes, perfectly complemented by international cuisines. 

Elevating the culinary journey, Michelin-starred restaurants such as Talea by Antonio 
Guida and Hakkasan Abu Dhabi, along with Michelin Recommended Restaurant 

Martabaan by Hemant Oberoi, showcase their signature dishes.  
For a sushi aficionado’s dream, a Michelin-rated Japanese sushi guest  

chef will craft fresh delights on-site. 

Live Arabic instrumental music will create a soothing ambiance. With outdoor 
seating, where Shisha is available, The Majlis by the Sea offers a perfect blend of 

cuisine and mesmerizing views for an unforgettable Ramadan.

Sunset to 8:30 pm
AED 345 per person

AED 295 per person on weekdays on the first week of Ramadan, 
for groups with a minimum of 50 guests
Kids aged 4 to11 dine at 50% savings

إفطار مذهل بانتظارك
  

اكتشف عالماً مذهلًاً من المأكولات الشهية في المجلس المطل على البحر، التي 
نقدمها لك في خيمة رمضان المطلة على الشاطئ الخاص، بين قصر الإمارات 
ماندارين أورينتال وقصر الوطن. تمتع بتجربة إفطار خيالية بينما تنساب أشعة 

الشمس الذهبية على الشاطئ عند الغروب. دلّلّ نفسك بأشهى وأغنى الأطباق 
العربية والإماراتية المحضّّرة بعناية من مطاعم عالمية.

للارتقاء بتجربة الطعام الشهية، تتوفر أطباق مميزة من مطاعم حاصلة على نجوم 
ميشلان مثل تاليا من أنطونيو غويدا وهاكاسان أبوظبي، بالإضافة إلى مطعم 

مرتابان من هيمانت أوبروي الموصى به من ميشلان. ولعشاق السوشي، نقدم أشهى 
الأطباق الطازجة من تحضير ضيفنا الشيف الياباني المتخصص بالسوشي، والحاصل 

على تصنيف ميشلان المميز.

تضفي الموسيقى العربية المباشرة أجواءًً مفعمة بالراحة والاسترخاء، مع توفر أماكن 
داخلية وخارجية مع الشيشة، حيث يقدم المجلس المطل على البحر باقة مثالية من 

المأكولات والمناظر الخلابة لتجربة لا تُُنسى في رمضان.

من غروب الشمس حتى الساعة 8:30 مساءًً.
345 درهماً للشخص.

 295 درهماً للشخص خلال أيام الأسبوع الأول من رمضان،
.للمجموعات التي لا تقل عن 50 ضيفاً  

يتوفر خصم بقيمة 50% للأطفال من عمر 4 إلى 11 سنة.



MAKE SUHOOR TRULY MEMORABLE

Indulge in Suhoor at The Majlis by the Sea, where a delightful  
experience awaits. For bookings up to 9 guests per table, savour a personalised 
Suhoor with an à la carte menu. For larger groups of 10 to 50 guests, enjoy the 

convenience of set menus and buffet options featuring a family-style sharing menu.  
A Shisha service is available.

10 pm to 2 am
Minimum spend of AED 200 per person in F&B is required

اجعل السحور تجربة لا تُنُسى! 

استمتع بوجبة السحور في المجلس المطل على البحر، حيث تنتظرك تجربة رائعة. 
للحجوزات التي تصل إلى 9 ضيوف لكل طاولة، يمكنكم الاستمتاع بوجبة السحور 

حسب الطلب. وللمجموعات الكبيرة المكونة من 10 إلى 50 ضيفاً، يمكنكم الاستمتاع 
بمجموعة من قوائم الطعام المحددة وخيارات البوفيه مع قائمة مناسبة للمشاركة 

العائلية. وتتوفر أيضاً خدمة الشيشة. 

من الساعة 10 مساءًً حتى الساعة 2 ليلًاً.
يتطلب إنفاق 200 درهم على الأقل للشخص على الأطعمة والمشروبات. 



EARLY BIRD OFFER

Make your Iftar and Suhoor bookings in advance and benefit from great savings. 

2 months before Ramadan – 15% savings on group bookings larger than 25 guests
1 month before Ramadan – 10% savings on group bookings larger than 25 guests

10% savings for group bookings larger than 25 guests for the first 7 days of Ramadan

Payment policy:
Full prepayment required.

Confirmation to be received upon full payment. 
Cancellation notice 72 hours for a full refund.

7 days for full refund on groups of 10 and above.
Prices are inclusive of 7% municipality tax, 10% service fee and 5% VAT

For bookings, please contact +971 2 690 7999 
or email moauh-restaurants@mohg.com

عرض الحجز المسبق 

احجز إفطارك وسحورك مقدماً واستفد من عروض التوفير المذهلة.

شهرين قبل رمضان- خصم 15% على الحجوزات الجماعية التي تزيد عن 25 ضيفاً. 
شهر قبل رمضان- خصم 10% على الحجوزات الجماعية التي تزيد عن 25 ضيفاً. 

خصم 10% للمجموعات التي تزيد عن 25 ضيفاً خلال أول 7 أيام من رمضان.  

سياسة الدفع: 
يلزم دفع المبلغ كاملًاً بشكل مسبق لأي مجموعة يزيد عددها عن 10 ضيوف. 

سيتم استلام المبلغ كاملًاً عند التأكيد لجميع حجوزات المجموعات. 
استرداد المبلغ كاملًاً للمجموعات المكونة من 6 إلى 10 ضيوف، يحتاج لإشعار إلغاء مدته 

72 ساعة.
استرداد المبلغ كاملًاً للمجموعات المكونة من 10 إلى 30 ضيف، يحتاج إلى 7 أيام.

الأسعار شاملة 7% ضريبة بلدية و10% رسوم خدمة و5% ضريبة قيمة مضافة. 

للحجز، يرجى التواصل عبر الرقم 0097126907999
moauh-restoranta@mohg.com أو البريد الإلكتروني  



PEAK FITNESS

Achieve fitness and well-being while you fast with our tailored exercise routine. 
Incorporate light to moderate-intensity workouts to preserve your muscle tone and 
enhance energy levels, meanwhile benefit from essential nutritional guidance from 
our experts for a balanced diet during the Holy Month. It’s time to prioritise your 

health and join us this Ramadan. 

Daily, 6 am to 9 pm
60 mins Personal Training AED 285 per person

Purchase 5 Personal Training Sessions at AED 1,140
*sessions are non-refundable and non-transferable

For bookings, please contact +971 2 690 7310 
or email moauh-beachclub@mohg.com.

نادي “بييك فيتنس” الرياضي
حافظ على لياقتك أثناء شهر الصيام باتباع برنامج التمارين المصممة بمنتهى 
العناية. فيمكنك ممارسة التمارين الخفيفة والمعتدلة حسب ما تفضّّله، للحفاظ 

على لياقة عضلاتك وتعزيز مستوى طاقتك وحيويتك، بينما تستفيد من الإرشادات 
الغذائية الأساسية التي يقدمها خبراؤنا، لتحقيق نظام غذائي متوازن خلال الشهر 

الفضيل. إنه الوقت المناسب لإعطاء الأولوية لصحتك والانضمام إلينا في رمضان.

يومياً من الساعة 9 صباحاً حتى الساعة 9 مساءًً.
التدريب الشخصي لمدة 60 دقيقة بقيمة 2,85 درهماً للشخص.

احصل على 5 جلسات تدريب شخصي بقيمة 1,140 درهماً.

*لا يمكن استرداد أو تحويل الجلسات.

للحجز، يُُرجى التواصل عبر الرقم 0097126907310 
moauh-beachclub@mohg.com أو البريد الإلكتروني

mailto:moauh-beachclub@mohg.com


ELEVATE YOUR GROOMING GAME

Stay effortlessly stylish for the month of Ramadan with our unbeatable four-
for-two deal on beard and hair trimming, grooming, and styling. Enjoy four 

visits for the price of two, exclusively with our Acqua di Parma barbers.

4 x Haircut or Beard trim now only AED 500 (normal price AED 1,000)

For booking, please contact +971 2 690 7885 
or email moauh-spa@mohg.com. 

عناية مذهلة بأناقتك
الحفاظ على أناقتك أصبح أسهل من أي وقت مضى خلال شهر رمضان، مع عرضنا 

المذهل، الذي يوفر لك أربع جلسات مقابل كل جلستين لتصفيف الشعر وتشذيب 
اللحية. احصل على أربع جلسات بقيمة جلستين حصرياً مع خبراء الحلاقة لدينا في 

“أكوا دي بارما”.

4 جلسات حلاقة شعر أو تشذيب لحية بقيمة 500 درهم فقط حصرياً الآن )السعر العادي 
1,000 درهم(.

للحجز، يُُرجى التواصل عبر الرقم 0097126907885 
moauh-spa@mohg.com أو البريد الإلكتروني

mailto:moauh-spa@mohg.com


UPGRADE YOUR STAY 

Indulge in an exclusive offer with 20% off our Best Available Rates and  
an additional 25% savings on the second room, making your stay even more 

special this Ramadan. Enjoy a complimentary upgrade to the next room 
acategory, ensuring an enhanced experience from room to room 

and suite to suite. 

In addition, you’re invited to revel in the spirit of Ramadan with a sumptuous Iftar 
buffet for two at The Majlis by the Sea, plus a daily Suhoor credit of  

AED 100 per room or AED 200 when reserving a suite. Benefit from the flexibility 
of complimentary early check-in or late check-out. Unlock even more advantages 

by logging into or joining Fans of M.O. and embrace the season of generosity with 
these offers for a truly memorable stay.

For more information or to make a reservation, 
please contact +971 2 690 8888 or email moauh-reservations@mohg.com. 

اجعل إقامتك أكثر رقياً
تمتع بالعرض الحصري مع خصم بقيمة 20% على أفضل الأسعار المتاحة، وتوفير إضافي 

بقيمة 25% على الغرفة الثانية، لتضفي مزيداً من الروعة على إقامتك في رمضان. 
احصل على ترقية مجانية للفئة التالية من الغرف، لتضمن تجربة مذهلة من غرفة 

لأخرى ومن جناح لآخر.

وللمزيد من الرفاهية ندعوك للاستمتاع بالأجواء الرمضانية، حيث نقدم لك بوفيه 
إفطار فاخر لشخصين في المجلس المطل على البحر، بالإضافة إلى رصيد سحور يومي 

بقيمة 100 درهم لكل غرفة أو 200 درهم عند حجز جناح. استفِِد من إمكانية الدخول 
المبكر والمغادرة المتأخرة مجاناً. 

كما يمكنك الحصول على مزيد من المزايا من خلال تسجيل الدخول أو الانضمام 
إلى صفحة Fans of M.O. على موقعنا الإلكتروني لتستمتع بموسم الخير وبهذه 

العروض التي ستجعل من إقامتك ذكرى لا تنسى.

للمزيد من المعلومات أو للحجز، يُُرجى التواصل 
عبر الرقم 0097126908888 

moauh-reservations@mohg.com  أو البريد الإلكتروني

mailto:moauh-reservations@mohg.com



